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Dagelijks bestuur                                                                                Website: www.zsvzidewinde.nl 
 

Voorzitter 
 

Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 
arjan@zsvzidewinde.nl 

Secretaris Henk Hoefnagel 
Mesdaglaan 12 

5161 VB Sprang-Capelle 
06-12368356 
henk@zsvzidewinde.nl 

Penningmeester & 
Ledenadministratie 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
0416-276979 
piet@zsvzidewinde.nl 

   
Leden van bestuur   

Vice-voorzitter 
 

Desiree Zacht 
Hogevaart 17  

5161 PL Sprang-Capelle 
0416-560101 
desiree@zsvzidewinde.nl 

Badminton Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 

Judo 
 

Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 

Tafeltennis 
Clubblad 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
0416-276979 

 
 

  

Competitieleider Badminton Walter van der Lee 
0416 - 880745 
 

 

 
Contributie 2023 (per kwartaal) 
Badminton t/m 12 jaar 

13 t/m 17 jaar 
Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 26,00 
€ 32,50 
€ 45,00 
€ 32,50 

Contributie moet betaald zijn voordat het nieuwe 
kwartaal begint. 

Judo t/m 12 jaar 
13 t/m 17 jaar 
vanaf 18 jaar 

€ 24,00 
€ 29,00 
€ 32,50 

Bank: Regiobank 
 IBAN: NL02RBRB 0989975789  

Tafeltennis Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 35,00 
€ 25,00 

 

Inschrijfgeld 
Inschrijfgeld  

Badminton + tafeltennis 
Judo 

€   7,00 
€ 10,50 

 
 

 
Locaties, trainers/begeleiders, speeltijden 
Badminton 
 
 A. v. Herwijnen        
0416-283245 
 
 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 
 
 

 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 18.30 uur tot 20.30 uur 
van 20.30 uur tot 23.00 uur 
 
 

0416-273627 
 
 
jeugdgroep  
recreanten en 
competitie-
spelers 

 

Judo 
 
 P. Blom            
 06-15427867 
          
patrick@zsvzidewinde.nl 
   

Sporthal 
Mesdaglaan 
 
Vrijdagavond 

Mesdaglaan 4 
Sprang-Capelle 
 
van 17.30 uur tot 18.30 uur 
van 18.30 uur tot 19.30 uur 
van 19.30 uur tot 20.30 uur 

0416-274511 
 
 
groep 1 
groep 2 
groep 3 

Tafeltennis 
 
 P. Kievits          
0416-276979 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 20.00 uur tot 23.00 uur 

0416-273627 
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Beste leden,  

 

Voor het tweede jaar op rij kan ik melden dat we organisatorisch een rustig 

voorjaar gehad hebben. 

Wel zijn de eerste VOG verklaringen binnen (lees het verslag van de algemene 

ledenvergadering in een vorig clubblad). 

 

Onze badmintonners zijn verdienstelijk derde geworden in hun nieuwe veren-

shuttle competitie, dat smaakt naar meer en na de zomervakantie gaan ze weer 

verder. Onze competitieleider zal hier meer over vertellen. 

 

Onze judoka's en tafeltennissers zijn gewoon lekker aan de gang en ik verwijs 

jullie dan ook graag naar hun updates. 

 

Nog een paar weken en de dojo en sporthal sluiten weer voor de zomervakantie. 

Op 13 juli trekken we de deur van sporthal Zidewinde achter ons dicht. Een dag 

later sluiten we de dojo.  

Na de zomervakantie start ook al vlot de Grote Clubactie weer, deze actie 

ondersteunt onze vereniging financieel. Afgelopen jaar is enorm goed verlopen 

en we hopen natuurlijk op een evenaring van dit succes. 

 

Na de vakantie komt er een ingelaste A.L.V. i.v.m. onze voorgenomen 

statutenwijziging. Deze statuten liggen in het nieuwe seizoen op de speel- en 

trainingsavonden ter inzage. 

De leden, dus ook alle minderjarigen, moeten een handtekening zetten om de 

wijzigingen goed te keuren. 

Meer informatie volgt. 

 

Nog een paar weken lekker sporten en dan rest ons weinig meer dan jullie een 

leuke en gezonde vakantieperiode toe te wensen. We hopen jullie op 31 augustus 

en 1 september weer uitgerust en gezond in de zaal en/of dojo terug te zien!  

 

Namens het voltallige bestuur,  

Arjan van Herwijnen, voorzitter 

  



 

 

 

 

 
 

Gehouden op woensdag 22-03-2023 

 

Aanwezig   : 9 leden en 4 bestuursleden 

Afwezig met kennisgeving : 3 leden 

 

Onze voorzitter, Arjan van Herwijnen, opent om 20.10 uur de Algemene 

Ledenvergadering. 

 

1. Opening. 

Arjan van Herwijnen heet iedereen van harte welkom op deze Algemene 

Ledenvergadering van Z.S.V. Zidewinde. 

 

2. Notulen. 

De  notulen worden zonder op- of aanmerkingen, onder dankzegging aan onze 

secretaris, goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Henk Spuijbroek en Twan van Oosterhout. De 

kascommissie heeft de kas in orde bevonden en verleent namens de leden 

decharge bij de vaststelling van het boekjaar 2022. 

De kascommissie voor volgend jaar zal weer worden gevormd door Henk 

Spuijbroek en Twan van Oosterhout. Reserve voor volgend jaar zal weer Walter 

v.d. Lee zijn. Walter moet hiermee nog wel instemmen i.v.m. zijn afwezigheid op 

de ALV. 

  



 

4. Financieel verslag. 

De uitgaven aan zaalhuur zijn lager dan begroot omdat wij in augustus 2022 nog 

een teruggave zaalhuur ontvangen hebben van de gemeente Waalwijk over het 

jaar 2021. 

Aan de uitgavekant valt op dat er veel meer aan sportartikelen is uitgegeven 

dan begroot. 

Dit is het voor een groot gedeelte het bedrag dat wij hebben voorgeschoten 

voor onze leden aan badminton-kleding. Dit bedrag komt echter aan de 

inkomstenkant weer terug (€ 614,--) 

 

 

Ook heeft ons competitieteam badminton het afgelopen seizoen met veren 

shuttles moeten gaan spelen. Deze zijn aanzienlijk duurder dan de nylon shuttle. 

De kosten voor het 55-jarig jubileum zijn ook iets meer dan vooraf begroot 

omdat wij iets extra’s gedaan hebben voor onze jeugdleden. 

Op de begroting van 2023 zien wij een klein positief resultaat omdat wij dit 

jaar een kleine vergoeding verwachten van stichting Sydewende. 

 

5. Bestuursverkiezingen. 

Piet Kievits en Desiree Zacht zijn aftredend en herkiesbaar. 

Aangezien er geen nieuwe kandidaten staan te trappelen zullen wij graag weer 

gebruik willen maken van hun inzet de komende jaren. 

 

6. Statutenwijziging. 

Wij zijn nog steeds bezig met de nieuwe statuten. Inmiddels hebben wij al wel 

concept-statuten ontvangen van onze notaris. 

Deze zullen nog wel moeten worden goedgekeurd door onze leden maar dit willen 

wij op korte termijn regelen door deze ter inzage te leggen of op een andere 

manier. Hierover zijn wij nog in overleg met de notaris omdat 2/3 van onze 

leden de nieuwe statuten moet goedkeuren voordat zij bij de notaris 

gepasseerd kunnen worden. 

De VOG is inmiddels ook aangevraagd en wij wachten op goedkeuring hiervan. 

Desiree Zacht, Henk Spuijbroek en Piet Kievits hebben zich hiervoor 

ingespannen. 

De omgangsregels en aannamebeleid staan inmiddels wel op onze website. 

  



 

7. Huldiging jubilarissen. 

Dit jaar hebben wij 3 jubilarissen die ook allemaal aanwezig zijn op de ALV. 

Karianne van Herwijnen is 15 jaar lid, Henk Spuijbroek 25 jaar lid en Henk 

Hoefnagel is inmiddels 40 jaar lid van Z.S.V. Zidewinde. 

Zij ontvangen een mooie bos bloemen en Henk Spuijbroek ook nog een plaquette 

voor zijn 25 jarig lidmaatschap. 

  



 

8. Pauze. 

 

9. Judo. 

Het ledenaantal is afgelopen jaar stabiel gebleven.  

Het afgelopen jaar zijn er weer 2 judo examens gehouden in maart en 

december. 

Na afloop konden ze allemaal hun nieuwe behaalde slip in ontvangst nemen in het 

bijzijn van veel ouders en overige familieleden. 

Op de laatste vrijdag voor de zomervakantie is weer als vanouds het 

judoseizoen afgesloten met clubkampioenschappen onder het genot van een 

hapje en een drankje. 

Hubert Veeke heeft nog een vraag of er ook onderlinge wedstrijden 

georganiseerd worden met andere verenigingen. Een aantal keer per jaar kunnen 

onze leden hieraan inderdaad deelnemen. Deze onderlinge wedstrijden worden 

samen met 4 andere judo verenigingen uit onze buurt georganiseerd. 

 

10. Tafeltennis. 

Als wij de sporthal niet huren voor onze badmintonjunioren, tijdens de 

schoolvakanties, kunnen wij een kwartier voor tijd pas binnen in de zaal. Dus 

vanaf 20.15 uur kunnen de tafeltennissers pas binnen. Op de overige 

donderdagen kunnen zijn gewoon al eerder dan 20.15 uur gebruik maken van de 

zaal als zij de badmintonjunioren niet hinderen. 

Binnenkort mogen wij misschien een nieuw lid begroeten. 

 

11. Badminton, jeugd. 

De leden voor de 2e groep blijven moeilijk te behouden omdat zijn vanaf 12 jaar 

vaak andere bezigheden hebben of interesses. 

 

12. Badminton, recreanten. 

De opkomst blijft stabiel en samen met de tafeltennissers en badminton 

competitiespelers is de avond goed bezet. 

  



 

13. Badminton, competitie. 

Het competitieteam heeft het afgelopen seizoen een prima resultaat behaald in 

de competitie. Zij zijn namelijk als 3e geëindigd in hun poule.  

De opzet van deze competitie is uitstekend bevallen ook al vanwege de mindere 

reistijden t.o.v. andere jaren. 

Het komend seizoen zullen zij weer in dezelfde samenstelling deelnemen aan de 

competitie. 

14. Clubkampioenschappen. 

Er zullen ook dit jaar geen clubkampioenschappen gehouden worden voor 

badminton en tafeltennis. 

Bij de judo staan de clubkampioenschappen gepland op de laatste vrijdag voor 

de zomervakantie. 

 

15. Rondvraag. 

Hubert Veeke heeft een vraag of de telborden voor de badminton vervangen 

kunnen worden want deze zijn incompleet of versleten. 

Het bestuur zal hier actie voor ondernemen zodat deze spoedig vervangen 

zullen worden. 

Henk Spuijbroek heeft een uitgaanstip. De badmintonfinales eredivisie zullen op 

zaterdag 25 maart 2023 gehouden worden in de sporthal Maaspoort in ’s-

Hertogenbosch. 

Deze finales zijn zeker een bezoek waard. 

 

16. Sluiting. 

Om 21.05 sluit Arjan, met dankzegging aan alle aanwezigen, de Algemene 

Ledenvergadering 2023 van Z.S.V. Zidewinde. 

 

 

 

 

 

  



 
Competitie 2023 – 2024. 
 

Ja, we zijn alweer op weg naar het volgende competitie seizoen.  

Ons heren team is alweer ingeschreven. Afgelopen seizoen heel netjes 3de 

geworden. De kampioen bleek echt een klasse beter dan de anderen in de poule. 

Tegen de nummer 2 nog een gelijk spel voor elkaar gekregen.  

Het is dus een dikke voldoende geworden voor het afgelopen seizoen. 

Ons heren team is alweer ingeschreven voor het volgende seizoen. Het is nog 

wel een voorlopige opzet en de indeling ziet er dan zo uit: 

 

 

 
 

 

Het is weer een andere regio als dat wij gewend zijn. Het is wat richting 

Gorinchem en Rotterdam. Het zijn zeker minder kilometers dan in seizoen 

2021-2022. Zelf vind ik het mooi om weer tegen nieuwe tegenstanders te 

spelen.  

Het is opnieuw een uitdaging. En die gaan wij aan. 

Nogmaals even aangegeven, dat de indeling hierboven een voorlopige is! 

Als wij wat te melden hebben, dan laten wij dat zeker horen. 

Groeten, 

Walter van der Lee 

 

  



 

Open Waalwijkse badmintonkampioenschappen geslaagd 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op zondag 26 maart zijn in sporthal De Slagen de open Waalwijkse 

badmintonkampioenschappen gespeeld. De plaatselijke verenigingen FST-

Waalwijk, Vitesse en Zidewinde tekenden voor de organisatie. Zo’n 60 

deelnemers, waaronder een aantal van buiten Waalwijk, waren van de partij. 

Er werd in twee klassen gestreden om de prijzen, die aan het eind van het 

toernooi uitgereikt werden door wethouder John van den Hoven. We zagen veel 

strijd en mooie wedstrijden waarbij ook deelnemers van buiten Waalwijk zich 

niet onbetuigd lieten. Tussen de winnaars zitten talentvolle jeugdleden, dat 

geeft hoop voor de toekomst. Leuk om te weten: beelden van het toernooi zijn 

te zien in een aflevering van het programma “We gaan naar….”, verzorgd door 

LangstraatTV. 

Uitslagen A-klasse: 

Herenenkel: 1. Elo Martens - 2. Ali Alsalem 

Herendubbel: 1. Elo Martens, Thymo Pullens-  2. Ali en Huesein Alsalem 

Damesdubbel: 1. Linda Berger Romer, Tanja Pullens - 2. Ilse Koks, Renate van 

Zoest 

Gemengd: 1. Sheng Huang, Elo Martens - 2. Ginny van Wanrooij, Mark 

Meeuwissen 

  



 

Uitslagen B-klasse: 

Herenenkel: 1. Huesein Alsalem - 2. Robert van Dommelen 

Damesenkel: 1. Olivia van Dommelen - 2. Fenne Martens 

Herendubbel: 1. Nick van Helvert, Ferry Janssen - 2. Robert van Dommelen, 

Michel Tromp 

Damesdubbel: 1. Olivia van Dommelen, Fenne Martens - 2. Tara van Esch, 

Chastity Verhoofstad 

Gemengd: 1. Olivia van Dommelen, Mike Overbeek - 2. Tara van Esch, Robert van 

Dommelen 

 

 

Helaas viel niemand van onze vereniging in de prijzen, maar denk eraan om je in 

2024 op te geven en (weer) mee te doen!! 

  



Badmintonservice die niemand kon stoppen, 

wordt verboden: 'Zat naar niks te kijken' 
• Bas de Wit 

o  

In een sporthal ergens in Denemarken ontwikkelde Marcus Rindshoj een 

vernietigend badmintonwapen. Een nieuwe service, die zó goed bleek, dat die 

verboden moest worden. 

Want toen Rindshoj zijn spinservice in maart van dit jaar voor het eerst op een 

groot toernooi gebruikte, bleek dat niemand die op een fatsoenlijke manier 

geretourneerd kreeg. De shuttles schoten al tollend en spinnend vlák over het 

net, om vervolgens in een razendsnelle duikvlucht voor de tenen van hulpeloze 

tegenstanders te belanden. 

Het resultaat: rally's van maximaal drie slagen. Eerst die spinservice, dan op z'n 

best een laf boogballetje terug en een eenvoudige smash om het karwei af te 

maken. 

 

 

Niet echt leuk om naar te kijken. 



Voor de vrijdag genomen beslissing van de internationale badmintonfederatie 

om de spinservice tijdelijk te verbieden, is in de (Nederlandse) 

badmintonwereld begrip. De ban staat voor minstens twee weken en geldt voor 

twee grote toernooien in China en Maleisië, die deze maand worden gespeeld. 

Eind mei kan de tijdelijke ban worden omgezet in een definitief verbod. 

Toch wringt het ergens ook wel: moeten innovaties in de badmintonsport niet 

juist worden aangemoedigd? Moeten spelers niet gewoon op zoek naar een goed 

antwoord op die slag? 

Onmogelijk 

Ook Selena Piek, een van de beste badmintonsters van Nederland, heeft er 

gemengde gevoelens bij. "Het is supercool dat iemand zoiets revolutionairs 

bedenkt, maar als je de wedstrijden zag waarin die service werd gebruikt, 

dacht je toch: waar zit ik naar te kijken?" 

Ook zij vond het fascinerend wat ze zag in de eerste filmpjes waarin de 

spinservice opdook. Het zorgde in eerste instantie in de hele top van het 

Nederlandse badminton voor groot enthousiasme. 

En het bleek een verdomd moeilijke slag om te leren, zelfs voor iemand als Piek, 

een tweevoudig olympiër en EK-winnaar in het dubbelspel. 

"We hebben er allemaal op geoefend op Papendal, maar eigenlijk is het niemand 

gelukt om het onder de knie te krijgen", vertelt Piek. "Het is een ongelofelijk 

complexe service. Je moet de shuttle eerst met een soort spinbeweging met je 

middelvinger van je afgooien, om 'm dan tegendraads met je racket te raken." 

Serveren in het badminton 

Doel van badmintonners is om de service zo laag mogelijk in het vak van de 

tegenstander te laten vallen, zodat die de shuttle alleen in een boogje terug kan 

slaan. Daarmee heb je als serverende partij meteen het initiatief te pakken. 

Het is trouwens niet de eerste keer dat er een service in de ban wordt gedaan. 

Lang geleden zetten de Maleisische broers Sidek de badmintonwereld al op zijn 

kop met een slice-service. De spinservice van Rindshoj lijkt er wel een beetje 

op. 



Rindshoj zou overigens zijn geïnspireerd door een Japanse speler op de Dutch 

Open voor junioren. Op de trainingsbaan in Denemarken gaf hij er jaren later 

zijn eigen twist aan. 

Omdat bijna niemand 'm in Nederland beheerst, heeft Piek nog niet ervaren hoe 

het is om een perfecte spinservice te retourneren. Dat het schier onmogelijk is 

om dat op een goede manier te doen, durft ze al wel te stellen. 

"Het enige wat je kan doen, is de shuttle helemaal uit laten tollen. Maar dan sla 

je 'm dus bijna vanaf de grond terug. Dat betekent dat je 'm alleen omhoog kan 

slaan en zo'n lift wil je niet weggeven." 

Kijksport 

In Nederland staat het badminton bekend als de ultieme campingsport. Op tv 

naar een badmintonwedstrijd kijken, komt bij maar weinig Nederlanders op. 

Maar in andere delen van de wereld is dat heel anders, legt Dennis van Putten 

namens Badminton Nederland (de nationale bond) uit. "Eigenlijk is het juist een 

heel goede kijksport. Alles zit erin: snelheid, duikende spelers, smashe 

Badminton is vooral in Azië ongelofelijk populair. "Wereldwijd zijn er weinig 

sporten die voor zo veel engagement zorgen op sociale media. Juist omdat het 

een snelle en diverse sport met spectaculaire rally's is." 

En dus vindt ook Van Putten die ban op de spinservice logisch. "Als er door 

spelers ooit een antwoord op wordt gevonden, kun je het weer toestaan. Maar 

tot die tijd is een verbod het beste om de sport aantrekkelijk te houden." 

De Spelen 

Hoewel Piek het dus ook wel jammer vindt, heeft ze vrede met het vroegtijdige 

einde van de spinservice. "Het was alsof je naar een Formule 1 Grand Prix keek, 

waarbij alle coureurs na de eerste bocht crashen. Je zat naar niks te kijken." 

"Het gaf ook best een scheef beeld van de verhoudingen tussen spelers. Je zag 

middelmatige spelers die de service in hun arsenaal hadden wereldtoppers 

kansloos laten. Dan heeft de rest van je spel geen waarde meer." 

En dus werkt Piek zonder spinservice toe naar de Spelen van volgend jaar in 

Parijs. "Die Deense jongen die het bedacht heeft, gaat niet naar de Spelen. Die 

heeft hele andere doelen en meer tijd om aan zo'n vernieuwing te werken." 



"Zelf moet ik ervoor zorgen dat ik een solide service heb, die clean en strak 

over het netbandje gaat", zegt Piek. "Maar vet is die spinservice wel." 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dames- , heren- en kinderkapsalon 

Raadhuisplein 9   

5161 CG Sprang-Capelle 

 
Tel. (0416)282055 

www.kapsalonlookz.nl 
 

 

 

 

 

  



  

 

 

 

 
 

 

 

 

Clubkampioenschap en afsluiting 
 

Vrijdag 14 juli is alweer de laatste judo dag van seizoen 2022 - 2023.  

Op deze avond sluiten we het judoseizoen af met onze jaarlijkse 

clubkampioenschappen.   

Alle judoka’s kunnen/mogen hier aan deelnemen. 

De wedstrijden starten op de eigen lestijden:  

 

Groep 1 lestijd 17:30 – 18:30 om 17:30 

Groep 2 lestijd 18:30 – 19:30 om 18:15 

Groep 3 lestijd 19:30 – 20:30 om 19:15 

 

Na afloop van de clubkampioenschappen sluiten we af met een hapje en een 

drankje en kan er na de laatste groep in de gymzaal nog gesport worden. 

 

 

Eerste les na de zomervakantie 

 

Op vrijdag 01 september start het nieuwe judoseizoen. 

  

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

  



 
 

 

 

 

 

“Zijn we er vanavond allemaal?” is een vraag op de donderdagse tafeltennisapp. 

Meestal is Henk Spuijbroek de eerste die reageert en bijna altijd is het 

antwoord positief. 

Henk moet strijden met Twan van Oosterhout. Twan reageert ook vaak 

razendsnel en maakt dan nogal eens een stekelig grappige opmerking. 

De rest van onze leden reageren ook en gelukkig is het meestal een positief 

antwoord. 

Er is een lid dat zelfs in het Fries kan antwoorden. We laten even in het midden 

wie dat is, maar ik kan het moeilijk lezen. 

In de afgelopen maand is er een nieuw lid bij ons aangesloten. 

Erik de Heus is ons komen versterken en hij leert heel snel heel veel bij. 

 

Het niveau gaat trouwens toch steeds verder omhoog. 

Op één van de laatste speelavonden van dit jaar speelden Henk en Rien tegen 

Jan en Piet. Een gewonnen partij voor de laatste twee zou je zeggen, maar dat 

liep toch wat anders. Het werd een vijf setter en de “familie” , Jan en Piet, 

wonnen ternauwernood het partijtje. Een dikke duim voor Rien en Henk. 

Ook Co doet met zijn 78 jaar nog bloedfanatiek mee. Samen met Twan maakt 

hij het de “familie” steeds moeilijker en het gebeurt zelfs dat ze de partij 

winnend afsluiten. 

 

Mannen, een fijne vakantieperiode en ik hoop dat we elkaar 31 augustus weer in 

Sporthal Zidewinde kunnen ontmoeten. 

 

            Piet. 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


